
هافبک تیم فوتبال فولادخوزستان گفت: تعطیلی 
تیم  که  چرا  بود  ما  به ضرر  برتر  لیگ  مسابقات 

فولاد روند صعودی داشت.
و  کنونی خود  وضعیت  درباره  نژاد  قاسمی  محمد 
نحوه تمرینات تیم گفت: در ابتدا سال جدید را به 
همه مردم ایران به خصوص هواداران خونگرم مان 
مربی  های  برنامه  طبق  ما  می گویم.  تبریک 

بدنساز درحال تمرین هستیم. 
سعی می کنیم تا آنجایی که می شود تمرینات را 
منظم انجام بدهیم و آمادگی خود را حفظ کنیم. 
اوقات  بعضی  کار سختی است و مجبور هستیم 
با  خانگی  تمرینات  که  البته  کنیم.  کار  هوازی 

تمرین گروهی زمین تا آسمان فرق دارد.
زیر نظر  وی در مورد حضور درتیم فولاد و کار 
در  چه  نکونام  آقای  کرد:  تصریح  نکونام  جواد 
زمان بازی و چه در زمان مربی گری اش توانسته 
خیلی چیزها را ثابت کند. ایشان چند سال کاپیتان 

تیم ملی و به نظرم بهترین فوتبالیست تاریخ ایران 
بوده است. آمار گویای همه چیز است. کسی که 
بازی  اروپا  فوتبال  اول  سطح  در  سال   ۸ بتواند 
از نظر فنی، اخلاقی، رفتار و زندگی  کند قاعدتا 
با  کار  سابقه  من  است.  بوده  فوق العاده  حرفه ای 

افتخار  باعث  و  داشتم  فولاد  از  قبل  را  جواد  آقا 
است که دوباره در کنارش هستم و از جنگندگی 
و تلاشش برای رسیدن به موفقیت لذت می برم.

هافبک تیم فولاد خوزستان در مورد تعطیلی لیگ 
به  یادآور شد:  تیمی فولاد  تاثیر روی عملکرد  و 

ما  است.  بوده  فولاد  به ضرر  تعطیلی  این  نظرم 
به  بودیم  توانسته  و  داشتیم  رشدی  به  رو  روند 

ثبات تیمی برسیم .
شروع  و  سلامتی  بازگشت  صورت  در  انشاءا... 
لیگ بتوانیم تلاشمان را بیش تر کنیم و روند رو 

به رشدمان را ادامه بدهیم.
قاسمی نژاد در پایان گفت: در صورتی که که لیگ 
برای  و  تمرکز  بیشتر  باید  پیدا کند،  ادامه  دوباره 

رسیدن به هدفمان تلاش کنیم. 
بتوانیم  تا  بجنگیم  روز  هر  باید  پیروزی  برای 
کل  تلاش  و  خدا  خواست  به  فصل  انتهای  در 
مجموعه کار بزرگی انجام بدهیم و دل هواداران 

را شاد کنیم. 
در انتها هم باید از همه کادر پزشکی و پرستارانی 
که شبانه روز با جان و دل برای سلامتی مردم 
کنترل  را  ویروس  این  بتوانند  تا  می کنند  تلاش 

کنند، تشکر کنم.

مدیرعامل باشگاه نفت مسجدسلیمان با بیان این که به نظرم باید 
لیگ نوزدهم را نادیده بگیرند، گفت: اگر مسابقات را در شرایطی 
که با شیوع کروناویرورس مواجه ایم، برگزار کردیم و قهرمان لیگ 
هم مشخص شد، آیا تعیین قهرمان از سلامتی مردم، بازیکنان و 

اعضای کادر فنی تیم ها مهم تر است؟
مهران نصیریان دوست در گفت و گو با ایسنا، درخصوص صحبت 
هایی درباره چگونگی اتمام فصل نوزدهم فوتبال، اظهارکرد: اکنون 
بحث شیوع ویروس کرونا، یک بحث جهانی است و همه درگیر 
آن هستند و طبیعتا باشگاه های فوتبال نیز درگیر شده اند. به نظرم 
جان تمام انسان ها از جمله فوتبالیست ها و افراد مرتبط با فوتبال 
با برگزاری فوتبال در حالی که  اهمیت بسیاری دارد و نمی شود 
همچنان در گیر و دار این ویروس هستیم و به مرحله کنترل هم 

نرسیده ایم، جان کسی را به خطر بیندازیم.
وی بیان کرد: برای از سرگیری لیگ برتر فوتبال نیز باید ببینیم 
که نظر ستاد پیشگیری از کروناویروس در ورزش چیست و آیا این 

خردادماه  تا  باید  کنم  می  فکر  خیر.  یا  کند  می  فروکش  ویروس 
منتظر این مهم باشیم. اگر واقعا تا خردادماه توانستیم این ویروس را 
کنترل کنیم، می توانیم در یکی از استان ها که شیوع این ویروس 
به حداقل رسیده است، مسابقات را به صورت متمرکز برگزار کنیم.

مدیرعامل باشگاه نفت مسجدسلیمان درباره انتخاب تیم های اول 
تا چهارم لیگ، بدون ادامه مسابقات نیز گفت: به نظرم باید لیگ 
نوزدهم را نادیده بگیرند و تیم هایی که در لیگ فعلی حضور دارند، 
در لیگ بیستم نیز با هم به رقابت بپردازند و این کار برای لیگ یک 
هم انجام شود. زیرا اگر بخواهند مسابقات را مردادماه برگزار کنند 
و باتوجه به این که تیم ها زمان زیادی بدون تمرین بوده اند و باید 
مجددا وارد فاز بدنسازی شوند و بعد هم مسابقات به صورت فشرده 
برگزار شود، این مهم هم برای بازیکنان خطراتی را به دنبال دارد 
و هم این که برگزاری لیگ بیستم، تحت شعاع قرار خواهد گرفت.

بازیکنان و اعضای کادرفنی، جزو سرمایه  افزود: به هر حال  وی 
های ما هستند و اگر مسابقات را در این شرایط برگزار کردیم و 
قهرمان لیگ هم مشخص شد، آیا تعیین قهرمان از سلامتی مردم، 
بازیکنان و اعضای کادر فنی تیم ها مهم تر است؟ و کلا با تعیین 
بیفتد؟ فوتبال، زمین چمن و  اتفاقی  قهرمان لیگ، قرار است چه 
لیگ همیشه هست اما ممکن است در این شرایط تصمیمی بگیریم 
که بر اساس آن، شیوع ویروس کرونا بیشتر یا خدای نکرده یک 
بازیکن به این ویروس مبتلا شود و برای مان سال ها پشیمانی 

در بر داشته باشد.
نصیریان دوست ادامه داد: به نظرم لیگ ادامه پیدا نکند، منطقی 
کروناویروس  با  مبارزه  ملی  ستاد  دستورات  از  باید  البته  و  است 

سیر  ایران  در  ویروس  این  ادامه،  در  ببینیم  باید  و  کنیم  تبعیت 
صعودی یا نزولی دارد و بعد هم با حضور باشگاه ها و افراد صاحب 

نظر در مورد فوتبال تصمیم گیری کنیم.
تماشاگر  حضور  بدون  را  لیگ  بخواهیم  هم  اگر  کرد:  تاکید  وی 
برگزار کنیم، اصلا این فوتبال جذابیتی نخواهد داشت. ما  فوتبال 
را برگزار می کنیم تا هواداران به استادیوم بیایند و این رشته باعث 

شور و نشاط مردم یک جامعه شود.
مدیرعامل باشگاه نفت مسجدسلیمان در ادامه، عنوان کرد: در حال 
حاضر همه ملزم به رعایت نکات بهداشتی و همان فاصله گذاری 
اجتماعی هستیم تا شرایط بهبود وضعیت و سیر نزولی این ویروس 

در کشورمان فراهم شود.
وی درباره نحوه پرداخت دستمزد بازیکنان باتوجه به تعطیلی لیگ 
هم گفت: اگر قرار شد، لیگ در همین جا تمام شود، به نظرم باید 
دستمزد بازیکنان طبق تعداد بازی های انجام شده، پرداخت شود 
و این عادلانه ترین تصمیم است. ضمن این که خود بازیکن هم 
باید این موضوع را مدنظر داشته باشد که در شرایط فعلی، باشگاه 

ها درآمدزایی نداشته اند و باشگاه ها را درک کنند.
بر  فوتبال  فدراسیون  در  رییس  نبود  تاثیر  درباره  همچنین  وی 
درصد  کرد: صد  عنوان  فعلی،  شرایط  در  ها  گیری  تصمیم  نحوه 
این موضوع تاثیرگذار است. وقتی یک فدراسیون، سرپرست داشته 
باشد، او نمی تواند در سطح کلان، تصمیماتی را اتخاذ کند. باید 
بگیرد  تصمیم  فدراسیون  رییس  تعیین  درخصوص  زودتر  مجمع 
در  تغییراتی  باید  همچنین  شود.  خارج  بلاتکلیفی  از  فدراسیون  و 

اساسنامه فدراسیون ایجاد شود.

در  خوزستان  در  رشته  این  که  این  بر  تاکید  با  ووشو  مربی  یک 
از  یکی  گفت:  کند،  کار  خوب  پایه  بخش  در  نتوانست   ۹۸ سال 
موضوعاتی که هیات باید برای سال ۹۹ روی آن برنامه ریزی کند، 
توجه به بخش پایه است و در این زمینه باید برنامه ریزی بلندمدت 

و هدفمند داشته باشد.
رییس جدید هیات  اواسط سال ۹۸،  در  اظهارکرد:  نوشین کیانی، 
ووشو خوزستان انتخاب شد ولی افرادی که در کنار رییس هیات، 
مشغول به فعالیت بودند، حضورشان در حد شلوغ کاری بود و کار 
خاصی را از آن ها شاهد نبودیم. متاسفانه رییس هیات، گزینه های 
خوب را کنار گذاشت و باتوجه به افرادی که برای همکاری انتخاب 

کرد، باعث شد که در سال گذشته بازده هیات پایین بیاید.
بانوان  افزود: من مربی ساندا هستم و به نظرم در سال ۹۸،  وی 
رده  در  داشتند؛  افت  رقابت های کشوری  در  سانداکار خوزستانی 
سنی  های  رده  در  و  داشتیم  مقام  یک  تنها  بزرگسالان،  سنی 
برای  خیلی  پایه  سنی  رده  نداشتیم.  مقام  نیز  جوانان  و  نوجوانان 
ما مهم است ولی متاسفانه اردوی خوبی برای رده های سنی پایه 
جهت حضور در رقابت های کشوری که خوزستان هم میزبان بود، 
برگزار نشد و حاصل آن، بازماندن از کسب مدال بود؛ در حالی که 

ووشو خوزستان در سال های قبل به خوبی خود را در پیکارهای 
کشوری نشان داده بود. 

در سال ۹۷، پنج نفر را به مسابقات کشوری اعزام کردیم که همگی 
دست پر به استان برگشتند و نایب قهرمان شدیم. این مربی ووشو 
با بیان این که در مجموع شاهد افت این رشته در سال ۹۸ بودیم، 
عنوان کرد: وضعیت رشته تالو استان را هم رصد می کنم و آمار 
کسب مدال در این رشته نیز بسیار کاهش پیدا کرده و برنامه ریزی 

خوبی برای تالو صورت نگرفته است.
کاربلد خانه نشین  و  باتجربه  مربیان  این که همچنان  بیان  با  وی 

هستند، گفت: طی صحبتی که با یکی از مربیان تالو داشتم، می 
گفت که دیگر خسته شده است زیرا از سوی هیات حمایت نمی 
شود و به دنبال فعالیت در رشته دیگری است که از شنیدن این 

صحبت ها بسیار ناراحت شدم.
کیانی بیان کرد: ما مربیان درآمد خوبی نداریم و از سوی هیات هم 
حمایت نمی شویم و در مجموع نیز در ورزش خوزستان از مربیان 

حمایت مالی صورت نمی گیرد. 
است  این  و موضوع جالب  کنیم  کار می  افتخاری  به صورت  ما 
که سال گذشته یک اردوی چهار روزه در استان برای ووشوکاران 
برگزار شد و هیات یک مربی خارج از استان را برای بحث آموزش 
بود که  این در حالی  آورد و  به خوزستان  با پرداخت یک هزینه 
در استان، مربیان خوبی داریم ولی آن ها را نادیده گرفتند. هیات 
در صورتی از مربیان بومی استفاده می کند که رایگان کار کنند.

 ۹۸ سال  در  خوزستان  ووشو  که  این  بر  تاکید  با  ادامه  در  وی 
نتوانست در بخش پایه خوب کار کند، افزود: یکی از موضوعاتی 
توجه  کند،  ریزی  برنامه  آن  روی   ۹۹ سال  برای  باید  هیات  که 
به بخش پایه است و در این زمینه باید برنامه ریزی بلندمدت و 

هدفمند داشته باشد.

فوتبال  اهواز گفت: هدف هیات  فوتبال جوانان ولایت  تیم  مربی 
در  را  موضوع  این  عکس  اکنون  اما  باشد  رشته  این  توسعه  باید 

خوزستان به ویژه درخصوص تیم های مردمی شاهد هستیم.
فوتبال  های  تیم  که  مشکلاتی  به  اشاره  با  عساکره،  محسن 
تیم  مربی  اظهارکرد:  هستند،  مواجه  آن  با  مردمی  و  خصوصی 
فوتبال جوانان ولایت اهواز در لیگ دسته یک کشور هستم و گله 
مندی من از عدم توجه هیات فوتبال و اداره کل ورزش و جوانان 
خوزستان است که هیچ حمایت مالی از تیم ما و تیم های مردمی 

نداشته اند.
وی افزود: ما از حداقل امکانات برای انجام بازی فوتبال که همان 
زمین چمن است، محروم هستیم و از بی پولی، شرایط سختی را 
پشت سر می گذاریم. ما در کنار پارک شهروند تمرین می کنیم 
و چرا یک تیم کشوری باید چنین شرایطی داشته باشد و بعد هم 
را به نفرات شخصی  اداره کل ورزش و جوانان، زمین های خود 

اجاره دهد؟
نمی  کمکی  ما  به  تنها  نه  فوتبال  هیات  گفت:  فوتبال  مربی  این 
استادیوم تختی  تمرین در زمین چمن  برای هر جلسه  بلکه  کند، 
اهواز، ۲۰۰ هزار تومان از ما پول می گیرد و برای هر بازی رسمی 
فوتبال  به هیات  تومان  میلیون  باید مبلغ یک  نیز  در زمین چمن 

پرداخت کنیم و چرا باید این گونه باشد؟

وی بیان کرد: ما برای رفتن به شهرستان ها و انجام بازی ها، با 
خودروهای شخصی می رویم و چرا کسی به ورزش و تیم های 

مردمی کمک نمی کند؟
به  نزدیک  اهواز  ولایت  ورزشی  فرهنگی  باشگاه  گفت:  عساکره 
۲۰ سال است که با هزینه شخصی و با همکاری چند نفر عاشق 
فوتبال در رده های پایه تیم داری کرده است و بزرگترین افتخار 
ما نیز صعود به لیگ برتر جوانان کشور در فصل ۹۰-۸۹ بود که 
متاسفانه با عدم حمایت از سوی مسئولان وقت ورزش خوزستان، 

به لیگ یک سقوط کرد.
وی عنوان کرد: تیم داری در سطح کشور واقعا از نظر مالی نیاز به 
یک بودجه مناسب یا حداقل یک اسپانسر قوی دارد ولی متاسفانه 
از  نفر  چند  توسط  ها  هزینه  این  تمام  ولایت،  مثل  باشگاهی  در 
تامین  تیم  از اعضای کادرفنی  آقایان رفیعی و غلامی  و  دوستان 
می شود. در این مسیر نیز هیات فوتبال و دیگر مسئولان استان، 
کمکی به ما نداشته اند و نکته جالب این است که اجازه تمرین در 
چمن های موجود در استادیوم تختی را هم به ما نمی دهند و در 

قبال هر جلسه تمرین هم باید پول پرداخت کنیم.
فوتبال  اهواز گفت: هدف هیات  فوتبال جوانان ولایت  تیم  مربی 
باید توسعه این رشته باشد اما اکنون عکس این موضوع را خصوصا 

برای تیم های مردمی خوزستان شاهد هستیم.

وی در پایان خاطرنشان کرد: از مسئولان ورزش استان و هیات 
فوتبال خوزستان می خواهم که برای فصل جدید رقابت های لیگ 
دسته یک جوانان کشور، حداقل هفته ای یک تا دو جلسه برای 
انجام تمرین به ما زمین بدهند و در پرداخت پول ورودی مسابقات 
به سازمان لیگ، به ما کمک کنند تا بتوانیم نماینده خوبی برای 

استان در لیگ کشور باشیم.
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امام باقر )ع(: 
هر کس ظاهرش 

از باطنش بهتر باشد
 ترازوی اعمالش سبک می شود.

خبر خبر ورزشي
 ريو فرديناند:

مسی باعث خجالت زدگی من 
در فينال ومبلی شد

ریو فردیناند، ستاره سابق منچستریونایتد، درباره بازی فینال 
ومبلی که منجر به شکست این تیم مقابل بارسلونا و ناکامی 

از کسب عنوان قهرمانی شد، صحبت کرد.
گل های پدرو رودریگز، لیونل مسی و داوید ویا و در طرف 
فینال  بارسلونا در  باعث شد که  مقابل تک گل وین رونی 
ومبلی با نتیجه ۳-۱ به پیروزی دست پیدا کند تا تیم قهرمان 

چمپیونزلیگ آن سال لقب بگیرد.
بارسلونا در آن زمان یکی از بهترین دوران تاریخ خود را پشت 
سر می گذاشت. به جز بازیکنانی که در فینال موفق به گلزنی 
شدند، ستاره هایی نظیر ژاوی، اینیستا و بوسکتس نیز در فرم 
فوق العاده ای به سر می بردند؛ موضوعی که به شکست تیم 
آماده سر الکس فرگوسن در بازی فینال و قهرمانی این تیم 

کمک بسیار زیادی کرد.
اسطوره باشگاه منچستریونایتد اما حالا به خاطره بازی با آن 
مسابقه فینال پرداخته است. ریو فردیناند در این باره گفت: 
" مسی همیشه کارهای زیادی انجام می داد و در آخر یا گل 
می زد و یا پاس گل می داد. بارسا در فینال ومبلی درس 

کاملی به ما داد.
بدهند.  آنها  به  را  جام  تا  بودیم  ایستاده  بازی  پایان  در  ما 
گرفته  مان  دهان  جلوی  را  دستمان  اسکولز  و  گیگز  من، 
بودیم و می گفتیم که کاملًا احساس خجالت می کنیم و 
به مسی  زیادی  بازی فضاهای  آن  ما در  شرمنده هستیم. 

برای حرکت کردن دادیم."

ويلی سانيول :
بايرن می توانست با ۵ ميليون يورو 

واران را جذب کند!
این  مونیخ، می گوید که  بایرن  ویلی سانیول، ستاره سابق 
تیم می توانست در مقطعی رافائل واران را با ۵ میلیون یورو 

به خدمت بگیرد.
رافائل واران به عنوان یکی از درخشان ترین استعدادهای 
لانس  باشگاه  از  جدی  شکل  به  را  خود  کار  اروپا  فوتبال 
این  سریع  پیشرفت  و  العاده  فوق  روند  کرد.  آغاز  فرانسه 
جذب  به  مورینیو  ژوزه  که  شد  باعث  اما  فرانسوی  مدافع 
آن  در  مورینیو که  ژوزه  اصرار  بازیکن علاقمند شود؛  این 
زمان هدایت رئال مادرید را برعهده داشت، نتیجه داد و این 
راهی  قراردادی ۶ ساله  با  فرانسوی در سال ۲۰۱۱  ستاره 

لوس بلانکوس شد.
برای  بازی   ۳۰۱ مادرید  رئال  به  پیوستن  زمان  از  واران 
این تیم انجام داده و موفق به ثبت ۱۴ گل شده است. او 
با  آورده است.  این تیم ۱۷ قهرمانی به دست  با  همچنین 
این حال ویلی سانیول می گوید که بایرن مونیخ اگر بهترین 
عمل می کرد، می توانست این مدافع را به خدمت بگیرد. او 
در این باره گفت: " وقتی در بایرن بودم یکی از دوستانم به 
من زنگ زد و گفت شما باید به لانس بروید و عملکرد یک 
بازیکن کم سن و سال را از نزدیک ببینید. بعد از تماشای 
بلوغی  به چه  واران  متوجه شدم که  او  بازی  از  نیمه  یک 
رسیده است. او در نیمه اول به عنوان هافبک دفاعی بازی 

کرد و در نیمه دوم به دفاع مرکزی منتقل شد."
لانس  باشگاه  با  ارتباطاتی  من   " گفت:  ادامه  در  سانیول 
داشتم و موفق شدم برای جذب واران یک قیمت ۵ میلیون 
مدیریت  به  را  موضوع  این  وقتی  بگیرم.  آنها  از  یورویی 
برای  مبلغ  این  که  گفتند  آنها  کردم  منتقل  بایرن  ورزشی 
یک بازیکن ۱۸ ساله زیاد است. دو ماه بعد او با ۱۰ میلیون 
این موضوع  از  مادرید شد و مطمئنم که  رئال  راهی  یورو 
پشیمان نیست. با این حال ناتوانی بایرن در جذب او بسیار 
تا ۱۲ سال  توانست ۱۰  بود؛ مدافعی که می  ناامید کننده 

برای بایرن مونیخ به میدان برود."

مارکينيوش :
نيمار برای تمسخر هالند
 برنامه ريزی کرده بود

از  پس  نیمار  که  فاش ساخت  اس جی  پی  برزیلی  مدافع 
اتفاقات بازی رفت با دورتموند برای انتقام از ارلینگ هالند، 

برنامه داشت.
 پاری سن ژرمن در دیدار رفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا با دبل هالند مقابل دورتموند شکست خورد. 
به  را  خود  گل  پس  شادی  هالند  پیروزی،  آن  جریان  در 
بازی  جریان  در  که  گلی  از  پس  شادی  گذاشت.  نمایش 
برگشت با پاسخ کوبنده بازیکنان پاری سن ژرمن روبه رو شد.

شادی  اول  گل  زدن  از  بعد  که  بود  نیمار  این  ابتدا  در 
هالند را انجام داد و او را مسخره کرد. این رفتار بازیکنان 
آن ها  بازی  پایان  از  بعد  و  بود  ادامه دار  پاری سن ژرمن 
دوباره  تا  دادند  انجام  را  شادی  همین  گروهی  به صورت 
پدیده نروژی فوتبال جهان را مسخره کنند؛ در این شادی 
علاوه بر نیمار بازیکنانی مانند ایکاردی، تیاگو سیلوا و امباپه 
هم حضور داشتند.  اما ماجرا به اینجا ختم نشد و امباپه و 
نیمار زمانی که در رختکن مشغول جشن گرفتن بودند هم 
این شادی را تکرار کردند تا جواب محکمی به هالند داده 

باشند و این بازیکن را مسخره کنند.
تمسخر هالند توسط نیمار و دیگر ستاره های پس ای جی 
بازتاب های منفی در سطح دنیا دلاشت و حتی از سوی یوفا 
به خاطر این حرکت غیرورزشی، به پی اس جی تذکر نیز 

داده شد ولی باشگاه فرانسوی از جریمه به دور ماند.
مارکینیوش مدافع برزیلی پی اس جی در مصاحبه با کانال 
یوتیوب "Desimpedidos" گفت که نیمار گفته بود 
که قصد انتقام گیری از هالند را دارد:» شادی گل نیمار از 
پیش تعیین شده بود. او گفته بود که پاسخ هالند را در بازی 

برگشت خواهد داد.

 قلعه نويی : 
تصميم گيری برای ليگ نياز به زمان 

دارد
سرمربی تیم فوتبال سپاهان با بیان اینکه پیشکسوتان استقلال 
و پرسپولیس نباید به سال های گذشته برگردند، گفت: برای 
تصمیم گیری در مورد لیگ نیاز به زمان داریم و نباید حقی از 

تیمی ضایع شود.
 امیر قلعه نویی با اشاره به شرایط این روزهای کرونایی گفت: 
جور  چند سال همه  این  در  خانه هستم.  در  روزها  این  من 
تجربه ای داشتیم به جز این مدل تجربه. شرایط واقعاً سخت 
است. دغدغه من بیشتر سلامت جامعه و شرایط اقتصادی مردم 
است. مردم تحت فشار هستند. آنها اگر کار نکنند چطور خرج 

زندگی را به دست بیاورند؟ امیدوارم دولت زودتر فکری بکند.
قلعه نویی درباره راهکارها برای پایان یافتن لیگ نوزدهم تاکید 
کرد: این تجربه ای است که قبلًا نداشتیم. قبلًا تجربیاتی مثل 
کنار کشیدن تیم ها را در میانه فصل داشتیم ولی الان فقط 
باید زمان به ما برای برگزاری مسابقات اجازه بدهد. دنبال این 
هستیم حقی از تیمی ضایع نشود چه بالا و چه پایین جدول. 
حتی در لیگ دسته اول هم نباید حق تیمی ضایع شود. ما نیاز 
به زمان داریم و نگوییم جام را به فلان تیم بدهیم و فلان کار 

را انجام بدهیم.

عرب : 
صادقيان اصلا جزو گزينه های 

پرسپوليس نبود
پیام  صحبت های  به  نسبت  پرسپولیس  سابق  مدیرعامل 
صادقیان در رابطه با ممانعت او برای بازگشت به این تیم 

واکنش نشان داد.
پرسپولیس طی فصول  از  از جدایی  بعد  پیام صادقیان که 
اخیر در تلاش برای اثبات توانایی هایش و بازگشت به جمع 
سرخپوشان بود، در فصل گذشته و بعد از ناکامی در این راه 

در نهایت از فوتبال خداحافظی کرد.
این هافبک تکنیکی و با استعداد که اکنون در ترکیه حضور 
دارد در بخشی از گفتگوی خود با ورزش سه مدعی شده بود 
در فصل گذشته شانس بازگشت به پرسپولیس را به دست 
آورده بود و قصد داشته از سپیدرود به جمع این تیم اضافه 
شود اما ایرج عرب به عنوان مدیرعامل وقت با این موضوع 

مخالفت کرده و مانع از آن شده است.
ایرج عرب که بعد از استعفا از مدیرعاملی و همچنین هیات 
مدیره این باشگاه به تازگی از سمت سرپرستی فدراسیون 
پیام  ادعای  این  به  واکنش  در  رفته  کنار  نیز  میدانی  دو 
صادقیان می گوید: در آن زمان اصلا بحث حضور و جذب 
ایشان نبود و نمی دانم بر پایه چه توافقی این مساله را اعلام 
اگر  و  نداشت  سرمربی  مقطع  آن  در  پرسپولیس  کرده اند. 
خاطرتان باشد برای لیست بازیکنان نیز دچار مشکل بودیم 
که بعد از آمدن کالدرون ایشان اقدام به کنار گذاشتن دو 
ستاره تیم هم کردند. به این دلیل و البته اینکه هیچ بحثی 
درباره جذب صادقیان نبوده نمی دانم صحبت های او به چه 

دلیل بوده است.

گل محمدی :
 اولويت ما سلامت جامعه است

پرسپولیس  باشگاه  موضع  گفت:  پرسپولیس  سرمربی 
با سلامت  اولویت  که  است  این  هم  آن  و  بوده  مشخص 

مردم و جامعه است.
باشگاه  رسمی  سایت  با  گفت وگو  در  گل محمدی  یحیی   
اظهار  لیگ  تعطیلی  و  فوتبال  از  دوری  درباره  پرسپولیس، 
و  مربیان  ما  برای  است. مخصوصا  شرایط سختی  داشت: 
و  باشیم  بیرون  روز  هر  بودیم  کرده  عادت  که  بازیکنان 
باید  است.  جدیدی  خیلی  تجربه  روزها  این  کنیم.  تمرین 
عبور  شرایط  این  از  تا  بدهیم  هم  دست  به  دست  همه 
کنند،  رعایت  را  بهداشتی  دستورات  باید  مردم  کنیم. همه 
در خانه ماندن بسیار مهم است تا این ویروس هر چه زودتر 

ریشه کن شود.
باشگاه ها  مدیران  که  سوال  این  به  پاسخ  در  گل محمدی 
وی  نظر  و  داشته اند  لیگ  ادامه  درباره  مختلفی  نظرات 
چیست؟ گفت: در طول این مدت موضع باشگاه پرسپولیس 
با سلامت  اولویت  که  است  این  هم  آن  و  بوده  مشخص 
در  پیروانی  آقای  هم  و  من  هم  است.  جامعه  و  مردم 
مصاحبه هایمان همیشه به این موضوع اشاره کرده ایم و باز 
هم تاکید می کنم که باشگاه پرسپولیس به هیچ وجه حاضر 

نیست جان کسی به خطر بیفتد.

برانكو :
طلبم را درعمان بخشيدم

برانکو ایوانکوویچ سرمربی سابق پرسپولیس از سوی برخی 
وجود  با  چرا  که  گرفته  قرار  انتقاد  مورد  ایرانی  رسانه های 

تخفیف به عمان به پرسپولیس تخفیف نمی دهد.
سایت روزنامه وچرنی لیست کروسی که رابطه نزدیکی با 
پروفسور گفت  با  امروز خود  در شماره  دارد،  این سرمربی 
وگوی تازه ای داشته است. برانکو در این مصاحبه می گوید 
او به میل خود این کار را کرده و عمانی ها خواستار این 

مسئله نشده اند.
توضیح او به موضوع خوش قولی در پرداخت و روابط خوبش 
با مدیران فوتبال کشور تازه اش بر می گردد. برانکو گفت : 
آن ها شخصاً در عمان از من تشکر کردند، حتی از واکنش 
فکر  من  اما  نبودند.  آن  خواستار  چون  شدند  غافلگیر  من 
کردم طبیعی است با توجه به این که تقریباً هیچ فعالیتی 
غیر از تجزیه و تحلیل و برنامه ریزی در خانه وجود ندارد، 
باید این کار را می کردم. در واقع وظیفه داشتم که قراردادم 
را کاهش دهم چون در ماه مارس نیز هیچ مسابقه ای برگزار 
نمی شود، ماه ژوئن لغو شد و فکر می کردم برای من عادی 
است که مبلغ پرداختی خود را برای ماه آوریل و می ۴۰ 

درصد کاهش دهم.

هافبک تيم فوتبال فولاد خوزستان :

تعطیلی لیگ به ضرر ما شد

مديرعامل باشگاه نفت مسجدسليمان :

لیگ نوزدهم را نادیده بگیرند

مربی بانوان :

ووشو خوزستان نیاز به برنامه ریزی هدفمند دارد

گله مندی يک مربی :

 مسئولان ورزش خوزستان به تیم های خصوصی فوتبال بی توجهی مي كنند


